
پرسـپولیس در حسـاس ترین مقطـع فصـل علیرضـا بیرانونـد یکـی از 
گرچـه بیـرو در چنـد  یکنـان کامـا تاثیرگـذار خـود را از دسـت داد. ا باز
ی اخیـر سرخپوشـان علی الخصـوص در دو دیـدار آلومینیـوم اراک  بـاز
و فولاد خوزسـتان کم فـروغ ظاهـر شـد امـا او از لحـاظ روحـی و روانـی و 
یکنی تقریبا بدون  یسازی در ترکیب تیمش باز همچنین قدرت بالای باز
جانشـین بـه حسـاب می آیـد. غیبـت بیرانونـد ممکـن اسـت بـه بیشـتر از 
سـه بازی هم بکشـد و در این شـرایط ممکن اسـت پرسـپولیس بخواهد 
دروازه بان جدیدی به خدمت بگیرد. اما این اتفاق در حالی رخ خواهد 
داد که امیررضا رفیعی از دومین آزمون جدی خود در این فصل سربلند 
از زمیـن بیـرون نیایـد. بـه هـر حـال اوسـمار در بـازی تیمـش بـا نفـت و گاز 
گچسـاران در جـام حذفـی بـاز هـم بـه رفیعـی اعتمـاد نکـرد تـا او امشـب 
در شـرایط ایده آلـی از لحـاظ روانـی در ترکیـب تیمـش قـرار نگیـرد. البته او 
هفتـه گذشـته در بـازی دوسـتانه پرسـپولیس بـا مس رفسـنجان یـک نیمـه 
بـازی کـرد و عملکـرد خوبـی از خـود ارائـه داد. مهـدی واعظـی کـه تجربه 
سـال ها بـازی در پرسـپولیس و لیـگ برتـر در پسـت گلـری را در کارنامـه 
فوتبالـی خـود دارد در گفت وگـو بـا »فرهیختـگان« درخصـوص بیرانونـد 
و مشـکل ایـن روزهـای پرسـپولیس صحبت هـای جالـب توجهـی کـرد 

کـه در ادامـه می خوانیـد. 

بـه نظـر شـما مصدومیـت مـچ دسـت اجـازه مـی داد کـه بیرانونـد بـا تحمـل درد تـا 
پایـان فصـل بـه میـدان بـرود یـا اقدامـش بـرای مـداوا بهتریـن تصمیـم بـود؟

از میـزان مصدومیـت بیرانونـد اطـاع دقیقـی نـدارم اما هر نوع آسـیب دیدگی از 
ک است. در برخی سایت ها  ناحیه مچ دست برای دروازه بان ها بسیار خطرنا
خواندم که او می توانسته با این شرایط تا پایان فصل ادامه داده اما قدر مسلم 
کادر پزشـکی در ایـن مـورد بهتـر می توانـد نظـر دهـد. از طرفـی خـود بیرانونـد 
ی می کـرد ممکـن بود  گـر بـاز حتمـا درد داشـته و شـرایطش بـه شـکلی بـوده کـه ا
آینـده گلـری اش بـه خطـر بیفتـد. البتـه آتل هـای مخصـوص بـرای مچ دسـت 
ی کننـد.  گلرهـا هسـت کـه در چنیـن مواقعـی می تواننـد بـا اسـتفاده از آن بـاز
گر بخواهیم کمی احساسـی به قضیه نگاه کرده و شـرایط پرسـپولیس  شـاید ا
را بسـیار حسـاس بدانیـم بهتـر بـود بیرانونـد بـا شـرایطی کـه گفتـم تـا آخـر فصـل 
ی می کرد، اما او به عنوان یک فوتبالیست حرفه ای تصمیم درستی گرفت  باز
کیـد می کنـم کـه  کـه دسـتش را در گـچ گذاشـت کـه زودتـر بهبـود پیـدا کنـد. تا
کـه او  میـزان مصدومیـت مـچ دسـت علیرضـا را نمی دانـم و فقـط امیـدوارم 

زودتـر بهبـود پیـدا کند. 

فکـر می کنیـد امیررضـا رفیعـی بتوانـد جانشـین خوبـی بـرای بیرانونـد باشـد یـا بهتر 
اسـت زودتـر یـک دروازه بـان بـا تجربـه مثـل رشـید مظاهـری را به خدمت بگیرند؟
ی بـا ذوب آهـن پیـدا کـردم او را دروازه بانـی  بـا شـناختی کـه مـن از رفیعـی در بـاز
ی  سـرحال و سـرپنجه بـا شـرایط روحـی و روانـی خـوب در آن مسـابقه کـه بـاز
یادی را بیـن دروازه بان های لیگ  سـختی هـم بـود، دیـدم. بـه شـخصه تفـاوت ز
برتری نمی بینم. از این رو رفیعی از هر لحاظ می تواند دروازه بان ذخیره خوبی 
بـرای بیرانونـد باشـد و فقـط کمـی تجربـه لازم دارد تـا خیـال کادرفنـی را بابـت 
غیبـت بیـرو راحـت کنـد. نمی تـوان منکـر ایـن شـد کـه اوضـاع پرسـپولیس در 
جـدول مسـابقات بسـیار حسـاس اسـت تـا حـدی کـه فرصـت از دسـت دادن 
تک امتیاز را هم ندارد. در این شرایط وظیفه گلر تیم هم خیلی سنگین است 
کـه امیـدوارم رفیعـی از پـس ایـن مسـئولیت بربیایـد. از نظـر مـن او می توانـد در 

سـال های آینـده یـک دروازه بـان خـوب برای پرسـپولیس باشـد. 

ید.  به نظر می آید خیلی از سطح دروازه بان های لیگ رضایت ندار
واقعیـت امـر ایـن اسـت کـه فوتبـال ایـران از فقـر دروازه بانـی رنـج می بـرد. نه تنها 

لیگ امسال بلکه چند سالی است که لیگ برترمان نتوانسته یک دروازه بان 
خوب و کامل را به فوتبال کشـورمان اضافه کند. 

آیا بهتر نبود پرسپولیس یک ذخیره مطمئن برای بیرانوند به خدمت می گرفت؟
بــا توجــه بــه اینکــه رفیعــی از نظــر ســنی خیلــی جــوان و کم تجربــه اســت لازم بــود 
کــه حتمــا یــک گلــر با تجربه تــر در کنــار بیرانونــد باشــد. در شــرایط فعلــی هــم 
جــذب دروازه بــان باتجربــه نمی توانــد تصمیــم اشــتباهی باشــد. بــه هــر حــال 
مصدومیــت بیرانونــد ممکــن اســت در ادامــه فصــل یــا فصــل آینــده بــاز هــم بــه 
گر در این مقطع گلر جذب نکرد  ســراغ او بیاید. در این شــرایط پرســپولیس ا
ی نیمکــت خــود داشــته  در تابســتان حتمــا بایــد دروازه بــان با تجربــه ای را رو
باشــد. ایــن مســاله حتــی بــه بیرانونــد هــم کمــک می کنــد کــه شــرایط بهتــری 
ی کند.  داشــته باشــد و در مواقع خاص ضرورت نداشــته باشــد که حتما باز
کادرفنــی و مدیریــت باشــگاه بــرای اینجــور مواقــع کــه پرســپولیس بــا آن مواجــه 
یکــن جــوان و بســیار  شــده بایــد بهتــر مدیریــت می کــرد. بــه هــر حــال رفیعــی باز

کم تجربــه ای اســت و نمی شــود خیلــی از او توقــع داشــت. 

در مورد اوسمار صحبت کنید، آیا او توانسته خودش را در سطحی نشان دهد 
که پرسـپولیس برای سـال های بعد یا همین فصل آینده روی او حسـاب کند؟

از نظــر مــن اوســمار نمــودار خوبــی را بــرای رســیدن بــه ســرمربیگری پرســپولیس 
طــی کــرد. او یــک فصل و نیــم در کنــار یحیــی گل محمــدی حضور داشــت و در 
ایــن مــدت غیــر از اینکــه از پرســپولیس شــناخت کاملــی پیــدا کــرد از فوتبــال 
ایــران و تیم هــای لیــگ برتــری نیــز بــه شــناخت لازم رســید. بــرای همیــن هم الان 
کتیک های مختلف در پرســپولیس با  می بینیم که او در طراحی و اجرای تا
ابزارهــای خوبــی کــه در اختیــارش اســت، موفــق بــوده و نشــان داده کــه راه غلبــه 

ــر تیم هــای لیــگ برتــری را  ب
به خوبــی می دانــد. ایــن 
ســت  ا مثبتــی  نکتــه 
نــگاه  همیــن  از  گــر  ا و 

ه  ینــد آ هیــم  ا بخو
اوســمار را در 

پرســپولیس پیش بینــی کنیــم بایــد گفــت کــه او قبــل از هــر چیــز مربــی ارزانــی 
گــر  در مقایســه بــا مربیــان خارجــی دیگــر بــرای پرســپولیس خواهــد بــود. قطعــا ا
قــرار باشــد به دنبــال مربــی ای باشــیم کــه بخواهــد یــک تفکــر نــو و بــه روز را بــه 
فوتبال مان بیاورد دســتمزد او بســیار ســنگین خواهد بود اما اوســمار توانســته 
ــرای فصــل بعــد  ــو را بــه پرســپولیس بیــاورد و بهتــر اســت کــه را ب ایــن تفکــر ن
گــر مدیریــت پرســپولیس به دنبــال جــذب مربــی طــراز اول  حفــظ کنــد. امــا ا
و به روزتــری نســبت بــه اوســمار اســت چنانچــه تــوان مالــی جــذب او را دارنــد 
بــد نیســت کــه جذبــش کــرده و اوســمار را به عنــوان مربــی در کنــار او داشــته 
باشــند. چــه بســا اوســمار بــرای تیم هــای پایــه پرســپولیس هــم درصــورت آمــدن 

مربــی طــراز اول تــر از او بــه تیــم بزرگســالان، می توانــد مفیــد باشــد. 

یکنـان پرسـپولیس هـم هسـت، بیشـتر از 12  ایـن روزهـا بحـث تمدیـد قـرارداد باز
یکـن آزاد می شـوند و آیـا بـرای مذاکـره با آنها از حالا  یکـن ایـن تیـم بـه زودی باز باز

اقدام شـود بهتر اسـت یا همان تابسـتان؟
یکنانــی کــه قراردادشــان رو بــه اتمــام  بــه عقیــده مــن بایــد زودتــر از اینهــا بــا باز
یکنــان یــک  کــره جهــت تمدیــد قــرارداد اقــدام می شــد. باز اســت بــرای مذا
گــر در اوج فوتبــال خــود باشــند قاعدتــا  خاصیتــی دارنــد و ایــن اســت کــه ا
ســخت راضــی بــه تمدیــد می شــوند و خواســته های مالی شــان افزایــش پیــدا 
گــر در مقطعــی کــه دچــار افــت می شــوند بــه آنهــا پیشــنهاد داده  می کنــد. امــا ا
شــود بهتر می توان به توافق رســید. در نیم فصل اول پرســپولیس شــرایط خوبی 
یکنــان تمدیــد می شــد.  نداشــت و  ای کاش همــان موقــع بــا خیلــی از ایــن باز
قطعــا آن مقطــع خواســته های مالــی آنهــا نســبت بــه الان کمتــر بــود. الان هــر چــه 
یکنــان  بــه پایــان فصــل نزدیک تــر می شــویم پیشــنهادهای وسوســه انگیزه بــه باز
یادتــر شــده و کار باشــگاه بــرای حفــظ آنهــا خیلــی ســخت خواهــد  شــاخص ز
یکــن از جمــع 12  شــد. شــاید بهتــر باشــد در همیــن مقطــع بــا چهــار پنــج باز
یکــن کــه تاثیرگذارتــر هســتند تمدیــد قــرارداد انجــام شــود و در تابســتان نیــز  باز
ــالات و در  ــازار نقل و انتق ــوب در ب ــان خ یکن ــظ باز ــگاه حف ــی باش ــز اصل تمرک
ادامــه تمدیــد قــرارداد بــا بقیــه نفــرات 
باشــد. ایــن تفکــر به نظــرم می تواند 

منطقی تــر باشــد. 

ــان و امیدهــای آســیا در شــرایطی از  رقابت هــای بوکــس قهرمانــی جوان
ابتــدای اردیبهشــت مــاه بــه میزبانــی قزاقســتان برگــزار می شــود کــه ایــن 
روزهــا اردوی ایــن دو تیــم در ســالن شــهید همــت مجموعــه ورزشــی 
، ســرمربی تیــم ملــی  شــهید شــیرودی در جریــان اســت. رضــا مهدی پــور
بوکــس جوانــان در گفت وگــو بــا روزنامــه »فرهیختــگان« در خصــوص 
شــرایط ایــن تیــم بــرای حضــور در مســابقات قهرمانــی آســیا صحبــت کــرد 

ــد.  کــه در ادامــه می خوانی

شــرایط ملی پوشــان بوکــس جوانــان را در آســتانه مســابقات قهرمانــی آســیا 
یابــی می کنیــد؟ ز چگونــه ار

مــا ســه مشــکل در ابتــدای اردوهــا داشــتیم. بــا وجــودی کــه ســهمیه اســتان ها 
ی از  را بــرای حضــور در انتخابــی تیــم ملــی افزایــش داده بودیــم، امــا بســیار
ــرای حضــور در انتخابــی دارنــد.  آنهــا اعتقــاد داشــتند کــه نفــرات بیشــتری ب
موضوع دوم انتقاد و اعتراضات برخی اســتان ها به قضاوت داوران در دیدار 
ی  نمایندگانــش در انتخابــی تیــم ملــی بــود و مشــکل ســوم نیــز نیــاز بــه برگــزار
یــم.  مجــدد برخــی مســابقات بــود تــا جلــوی حاشــیه ها را از همــان ابتــدا بگیر
ی 12روزه تیــم جوانــان در خرم آبــاد یــک روز  بــر همیــن اســاس در نخســتین اردو
در میــان مبــارزات انتخابــی برگــزار کردیــم و چــون قــول داده بودیــم درهــای تیــم 
ی بهترین هــا بــاز اســت، دوبــاره مدعیــان آمدنــد. همــه تــاش مــا ایــن  ملــی رو
بــود حاشــیه ای وجــود نداشــته باشــد و درنهایــت نیــز همــان ترکیبــی انتخــاب 
ی کــرده و اول شــده بودنــد. در حــال حاضــر نیــز مرحلــه دوم اردوهــا  شــد کــه بــاز
یــان اســت و مرحلــه آخــر اردو نیــز از هفتــه آینــده آغــاز و تــا زمــان اعــزام  در جر

ادامــه خواهــد داشــت. 

فکـــر می کنیـــد بـــا ســـه مرحله اردو شـــرایط برای حضـــور تیم در مســـابقات مهیا 
خواهد شد؟ 

ی کاربردی باید بچه ها را برای حضور در مســـابقات  ما تنها با دو مرحله اردو
آماده کنیم که از لحاظ علمی، تجربی و عرفی غیرممکن است بچه ها به مرز 
ی  آمادگی دلخواه برای مســـابقات آســـیایی برسند. ضمن اینکه تجربه برگزار
ی کار ما را در این  مسابقات در قزاقستان نشان داده که همیشه مافیای داور
کشور مشکل کرده است. همان طور که در دوره گذشته در وزن 92+ کیلوگرم، 
امیر اسماعیلی در مقابل بوکسور قزاقستان یک طرفه حریفش را برده بود، اما با 

هزار ترفند این بوکسور را برنده اعام کردند و درنهایت قهرمان شد. 

در روزهـــای گذشـــته روح الله حســـینی، رئیس فدراســـیون بوکـــس در اردوی تیم 
جوانان و امید حاضر شد و از تاش برای اعزام نفرات بیشتر خبر داد. در حال 
حاضـــر مشـــخص شـــده کـــه از 13 وزن، تیم مـــا در چند وزن در این مســـابقات 

حضور خواهد داشت؟
ی آخر این موضوع مشخص خواهد شد، اما فکر می کنم بین 8 تا 10  در اردو
یداد اعزام کنیم. متاســـفانه یکی، دو نفر از بوکسورهای ما  بوکســـور را به این رو

سرخک گرفتند و مشکل مریضی دارند. 

فکر می کنید با توجه به شـــرایط آماده ســـازی تیم جوانان باید توقع کسب مدال 
داشت؟

هر کسی توقع کسب مدال از این جوانان داشته باشد یا بوکس را بلد نیست 
یا از مربیگری و ورزش حرفه ای چیزی نمی داند. البته این طور هم نخواهد بود 
پا بسته باشند و تمام تاش مان را  که بچه های ما در میدان آســـیایی دســـت و
برای گرفتن مدال خواهیم کرد. طبق صحبتی که با روح الله حسینی و حسین 
رحمتـــی، مدیـــر تیم های ملی بوکس داشـــتیم، حضور در قهرمانی آســـیا را به 
چشم یک تورنمنت تدارکاتی برای مسابقات جهانی خواهیم دید. فدراسیون 
ی مشترک با روسیه و یک  در تاش است بعد از مسابقات آسیایی، یک اردو
تورنمنـــت بین المللـــی برای تیم جوانان در نظر بگیرد. در صورت این اتفاق و 
پیاده شدن سایر برنامه های ما برای مسابقات جهانی، از همین جا به مردم 
ایران قول می دهم که اولین مدال جهانی در رده ســـنی جوانان را در کرواســـی 
ی مسابقات آسیایی قرار نبود در اردیبهشت  یخ برگزار کسب خواهیم کرد. تار
ماه باشـــد و حتی ما در این ماه مســـابقات قهرمانی کشـــور را پیش بینی کرده 
بودیم. فکر می کردیم مســـابقات امســـال نیز مانند ســـال گذشـــته در آبان ماه 
برگزار شود، اما نمی دانم به چه دلیل کنفدراسیون بوکس آسیا این مسابقات 

را در این زمان برگزار می کند. 

مهدی واعظی در گفت وگو با »فرهیختگان«: بیرانوند به عنوان بازیکن حرفه ای تصمیم درستی گرفت

پرسپولیس یک گلر باتجربه جذب کند
 رفیعی در سطح دروازه بان تیم های لیگ برتری است          اوسمار تفکری نو به فوتبال ایران آورد

سرمربی تیم ملی بوکس جوانان در گفت وگو با »فرهیختگان«: از این تیم توقع مدال نداشته باشید

حضور در مسابقات آسیایی، تدارکات برای جهانی است
برنامه های ما اجرا شود در کرواسی اولین مدال جهانی را خواهیم گرفت
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

مهدی منصرف
خبرنگار

بازگشت نعمتی و فرجی به نیمکت 

اعتماد اوسمار به بازیسازی 2 مدافع 
ملی پوش

پرسـپولیس در شـرایطی امشـب بـه مصـاف گل گهر سـیرجان خواهـد 
رفـت کـه علیرضـا بیرانونـد را در ترکیـب اصلـی خـود نخواهـد داشـت 
و اوسـمار بـرای بـار دوم در ایـن فصـل یـا بهتـر اسـت بگوییـم نیم فصل 
دوم مجبور است از امیررضا رفیعی 21 ساله در ترکیب اصلی تیمش 
بهـره ببـرد. در یـک خـط جلوتـر این بـار اوسـمار خوشـحال اسـت کـه 
گولسیانی و کنعانی زادگان دو مدافع ملی پوش و گلزن خود را همزمان 
یکـن در دربـی غیبـت داشـتند امـا نعمتـی  در اختیـار دارد. هـر دو باز
و فرجـی در آن مسـابقه عملکـرد خیلـی خوبـی داشـتند تـا اینکـه در 
ی بـا پیـکان اوسـمار کنعانـی را جانشـین نعمتـی کـرد. اما واقعیت  بـاز
ی گولسـیانی و کنعانـی زادگان بـه مراتب  امـر ایـن اسـت کـه کاس بـاز
ی  یسـاز بالاتر از دو مدافع دیگر سرخپوشـان مخصوصا از لحاظ باز
ی بالایـی را دارنـد، مـوردی کـه  یسـاز یکـن قـدرت باز اسـت. هـر دو باز
یلـی بـه شـدت از آن اسـتقبال می کنـد. در کناره هـا نیـز  سـرمربی برز
یـم حسـن در جنـاح چـپ و  گـر مشـکل خاصـی پیـش نیایـد عبدالکر ا
دانیال اسماعیلی فر در جناح راست به میدان خواهند رفت. نفرات 
یگی، سروش رفیعی در کنار مهدی ترابی  خط میانی را هم مسعود ر
و ارونـوف تشـکیل می دهنـد. در خـط حملـه نیـز عیسـی آل کثیـر در 
ی خواهـد کـرد و امیـد عالیشـاه چنـد قـدم عقب تـر از او بـه  نـوک بـاز
میـدان مـی رود. ایـن ترکیـب معقول تریـن ترکیـب ممکنـی اسـت کـه 
گرچـه محمـد  ی بـا گل گهـر مدنظـر خواهـد داشـت. ا اوسـمار بـرای بـاز
یگـی یـا رفیعـی در ترکیـب  خدابنده لـو ایـن شـانس را دارد کـه جـای ر

ثابـت قـرار گیرد.

در جام جهانی وزنه برداری تایلند

جوادی انصراف داد اما سهمیه المپیک 
گرفت!

میرمصطفـــی جـــوادی بـــدون آنکـــه رکـــورد مجمـــوع در رقابت هـــای 
ی ثبت کند، اولین ســـهمیه ایران در این رشته  جام جهانی وزنه بردار
یـــس قطعـــی کـــرد. رقابت هـــای جام جهانـــی  را در المپیـــک 202۴ پار
ی به عنـــوان آخرین مرحله کســـب ســـهمیه المپیک 202۴  وزنه بـــردار
یس، امروز در تایلند پیگیری شد و وزنه برداران دسته 89 کیلوگرم  پار
ی تختـــه رفتنـــد. در این دســـته میرمصطفی جوادی از کشـــورمان  رو
حضور داشـــت. جوادی که در آخرین رنکینگ جهانی با رکورد 38۴ 
کیلوگـــرم در رده پنجـــم قـــرار داشـــت، در حرکت یک ضـــرب وزنه 160 
کیلوگرمـــی را بـــالای ســـر برد و از حرکت دوم و ســـوم انصراف داد تا با 
همین رکورد در رده شانزدهم قرار گیرد. او در دو ضرب موفق به مهار 
وزنه 206 کیلوگرمی نشـــد و باز هم از حرکت دوم و ســـوم نیز انصراف 
داد تا رکوردی در دوضرب و مجموع به نامش ثبت نشود. با وجود این 
موضوع، جوادی به دلیل حضور در بین 10 نفر برتر رنکینگ توانست 
یس را قطعی کند.  ی ایران در المپیک 202۴ پار اولین سهمیه وزنه بردار

به ریاست غفور کارگری

جلسه ستاد اجرایی بازی های پارالمپیک 
برگزار شد

یس 202۴ به  ی های پارالمپیک پار پنجمین جلســـه ستاد اجرایی باز
یاســـت غفور کارگری رئیس کمیته ملی پارالمپیک برگزار شـــد. این  ر
یاست غفور کارگری رئیس و با حضور سید محمد پولادگر  نشست به ر
یـــم کاظمی پور نایب رئیس بانـــوان، علی اصغر  سرپرســـت کاروان، مر
ی ها و  حســـن زاده سرپرســـت دبیراجرایی و مسئول ســـتاد دائمی باز
مدیران کمیته ملی پارالمپیک برگزار شد. در این نشست درخصوص 
مـــواردی نظیـــر مکمل های مـــورد نیاز ورزشـــکاران، پیگیـــری پرونده 
الکترونیـــک ســـامت، خدمات پزشـــکی مـــورد نیاز ورزشـــکاران در 
ی دوره های  اردوهـــای آمادگـــی، تغذیه، ماســـاژو روانشـــناس، برگـــزار
... بحث و تبادل  آموزشـــی برای ورزشـــکاران درخصوص مواد نیروزا و

نظر شد. 

ویسی: نمی توانیم برای استفاده از بازیکنان جوان 
ریسک کنیم

تمرکزم روی ۹ بازی آتی است نه قراردادم
یسی در نشست خبری پیش از دیدار فولاد خوزستان مقابل  عبدالله و
کم  هوادار اظهار داشت: »با توجه به اینکه شرایط سختی بر جدول حا
ی برای هر دو تیم مهم و حیاتی است، مخصوصا ما که  است، این باز
میزبان هســـتیم. امیدوارم با انگیزه و تمرکز بالا عمل کرده، ســـه امتیاز 
یم. شـــرایط ما فعا در جدول مناســـب نیســـت که  را در اهواز نگه دار
یســـک کنیم، چون آنها  یکنان جوان ر بخواهیـــم برای اســـتفاده از باز
تجربه کافی ندارند.« سرمربی فولاد در مورد قراردادش با این باشگاه 
اظهار داشـــت: »قرارداد من با باشـــگاه فولاد یک ســـال و نیمه است، 
ی آینده است که نتیجه لازم را بگیریم  ی 9 باز اما فعا تمام تمرکز رو
و فـــولاد را در جـــدول حفـــظ کنیم. تمام تیم هایی کـــه برای قهرمانی و 
ســـهمیه می جنگنـــد و حتـــی تیم هایی که برای فرار از ســـقوط تاش 
می کنند، انتظار دارند مردم و مسئولان کمک کنند و کسی کارخرابی 
ی در ادامه اعام کرد، لوسیانو پریرا ملقب به شیمبا به دلیل  نکند.« و

مصدومیت در دیدار مقابل هوادار غایب خواهد بود.

 فرمت فوتبال باشگاهی ایران 
در زیرگروه تغییر می کند

لیگ دسته چهارم تاسیس می شود
رقابت های باشگاهی فوتبال ایران درحالی برگزار می شود که به صورت 
رسمی و زیرنظر سازمان لیگ فدراسیون فوتبال، لیگ های کشورمان 
تا ســـطح چهار )لیگ دســـته ســـوم( در سطح کشـــور برگزار شده و از 
ســـطح چهار به بعد رقابت ها به صورت منطقه ای و اســـتانی زیر نظر 

هیات های استانی برگزار می شود. 
این درحالی اســـت که البته ســـطح چهارم فوتبال ایران که در لیگ 
دسته سوم برگزار می شود در دو مرحله و به این شکل برگزار می شود 
کـــه تیم هـــا بـــرای صعـــود به لیگ بالاتـــر یعنی لیگ دســـته دوم در دو 

مرحله با هم رقابت می کنند. 
بر همین اساس و طبق تصمیم جدید سازمان لیگ فدراسیون فوتبال 
و مصوبه هیات رئیســـه، قرار اســـت این رقابت ها در فرمتی جدید به 
این صورت برگزار شود که مرحله اول رقابت های لیگ دسته سوم با 
نام لیگ دســـته چهارم و در قالب لیگ مناطق برگزار شـــده و لیگ 
دســـته ســـوم به صورت مســـتقل از فصل بعدی در یک مرحله برگزار 
شود. این در صورتی است که در فرمت جدید تعداد تیم های دسته 
سوم تغییر کرده که این امر تعداد صعود کنندگان به دسته دوم را هم 

تا 6 تیم افزایش خواهد داد.

اخبار کوتاه


